
Kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgy ű lés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mezőgazdasági pályázatok bürokratikus rendszere " címmel a Házszabály 91 .
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József mez őgazdasági és vidékfejlesztés i
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nagy bizonytalanságot okoz a 2009-re tervezett újfajta támogatás igénylés bevezetése és ezze l

kapcsolatos információk hiánya is . Milyen pályázati kiírások várhatóak? Sok helye n

problémát okoz a beruházásokhoz nyert pályázati pénzek nagyon lassú elszámolása . Egy

pályázat elkészítése nem kis idő t, energiát igényel . A pályázatok elbírálása rendkívül hosszú ,

sokszor nem történik meg határidőre. Ha pedig sikeres egy pályázat, a megvalósítás igazolása

illetve azok leellenőrzése veszi el az időt. Miért ilyen bürokratikus a rendszer?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . február 4 .
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